

Application Form for Change of Company Representative 更改公司代表人資料申請表

請填妥後傳真或郵寄至本會香港辦事處。

Please fill in the form and then **fax** or **post** directly to our Hong Kong Office.

Membership No.

會員編號

.....

Company's Name

公司名稱

..... (English)

..... (中文)

Office Address

公司地址

..... (English)

..... (中文)

Tel #

電話:

Fax #

傳真:

Email ID

電郵:

Website

網址:

Representative's Information

代表人資料

Name

: 姓名:

..... (English)

..... (中文)

Tel

電話:

Fax

傳真:

Fax

傳真:

Title

職位:

Email

電郵:

Email

電郵:

When submitting the application form, please attach

遞交表格時，請隨附以下物件：

1. Original copy of this application with signature and company chop

已簽名署及蓋有公司印之正本申請表

2. A photo and name card of the company representative

公司代表人照片及名片各乙張

3. Post to : Unit B, 22/F, Legend Tower, 7 Shing Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, H.K.

寄往: 香港九龍觀塘成業街 7 號寧晉中心 22 樓 B 室

..... Representative's signature

代表人簽名

..... Company's chop

公司蓋印

..... Date 日期:

根據香港法例第 486 章(私隱)條例，本會對會員私隱資料奉行保護和保密制度，如閣下對本會根據有關法例使用會員私隱資料作服務會員用途有甚麼意見，請即時電郵至 secretary@hkpc.org。
With reference to the Personal Data (Privacy) Ordinance (Chapter 486) (the "Ordinance") under the laws of Hong Kong, HKPCA is committed to protect and keep the privacy information of our members in strict confidential. If you have any concern of what HKPCA has used the personal data for our legal purpose of serving our members, please contact our secretary office at secretary@hkpc.org.

For Office Use Only 本會專用 · 申請人不需填寫

E _____ M _____ W _____ J _____ ~ P _____ R _____ ~ S _____ C _____ D _____ HK/PRC